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Protokoll årsmøte (GF) 23. april 2025 
NORSK DOBERMANN KLUB 
Leder Veronica Cloin ønsker velkommen, og vi velger NKK representant Silje Bjarkøy som 
møteleder. 

35 medlemmer med stemmerett, pluss 5 fullmakter. 

Også i år blir GF avholdt på Teams, med Sveinung Flaathen’s SmartVote som stemmeverktøy. 

Innkalling enstemmig godkjent. 

Referenter protokoll: Erik Oxaal og Bente Line Nordtveit 

Signatur protokoll: Mette Iversen og Veronica Cloin 

Årsberetningene fra styret, treningsgruppene og Bergensgruppen ble tatt til orientering. 

Kasserer Anette Skadstammen ber om forståelse for at styret ikke har mulighet til å legge frem 
regnskapet for 2024. 

Da det nåværende styret tiltrådte etter at det forrige styret måtte fratre som følge av mistillit, 
viste det seg at der var endel hull i regnskapet som gjorde at styret så seg nødt til å anmelde 
dette til politiet. 

Utover dette kunne ikke styre orientere noe mer om regnskapet, utenom at saldo pr i dag er kr. 
316 191,-. 

Det vil bli innkalt til medlemsmøte når man får mer info fra politiet om saken. 

GF tar dette til etterretning, og godkjenner at medlemmene blir orientert om regnskapet for 2024 
så snart det lar seg gjøre. 

Kontingent for 2026 uendret. 

 

SAKER: 

1 Forslag fra B L Nordtveit - Trukket 

 

2 Forslag fra E Oxaal. 

Lovendring § 3,2. Endringsforslag: «For stemmerett- medlem minst 14 uker før GF.  Personer 
meldt inn som medlem på senere tidspunkt har møte og talerett, men ikke stemmerett» 

*32 stemmer for, 6 stemmer mot, 0 blanke stemmer 

 

3 Forslag fra Linn Prestø 

Helsekrav på dobermann. 
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Styrets ansvarsoppgave er å drive klubben i samsvar med klubbens formål, og derfor avgjør GF 
at styret tar en helhetlig behandling av sakene og at disse orienterer medlemene om hva de har 
kommet frem til. 

*38 stemmer for, 1 stemme mot, 0 blanke stemmer 

4 Forslag fra Hege Pedersen 

Et styremedlem kan ha flere verv i klubben. 

*31 stemmer for, 4 stemmer mot, 4 blanke stemmer 

 

5 og 6 Forslag fra Hege Pedersen 

Hva får frivillige som jobber på klubbens arrangement dekket? 

Tilbakebetaling av ikke berettigede goder. 

GF bestemmer at dette er styresaker 

*36 stemmer for, 2 stemmer mot, 1 blank stemme 

 

7 Forslag fra Hege Pedersen 

Helsekrav på dobermann 

Samme som forslag 3, styresak 

*33 stemmer for, 1 stemme mot, 5 blanke stemmer 

 

8 og 9 forslag fra Hege Pedersen - Trukket 

 

10 Forslag fra Hege Pedersen 

Krav om 3 personer i styret for å signere for klubben. 

Dette stemmes ned 

*16 stemmer for, 21 stemmer mot, 2 blanke stemmer 

 

11 Mari-Anne Jacobsen har endringsforslag på punktet over, på 2 personer for å signere for 
klubben. (kasserer og et annet styremedlem), og får flertall for dette. 

*35 stemmer for, 3 stemmer mot, 1 blank stemme 

 

12 Forslag fra Hege Pedersen 

Lovendring: 1 stk vara i valgkomiteen 
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31 stemmer for, 4 stemmer mot, 4 blanke stemmer 

 

13 Forslag fra Hege Pedersen 

Lovendring: Leder i valgkomiteen blir valgt for 2 år. 

31 stemmer for, 6 stemmer mot, 2 blanke stemmer 

 

14 Forslag fra Hege Pederse  

Anette Skadstammen blir stemt inn som æresmedlem 

22 stemmer for, 12 stemmer mot, 4 blanke stemmer 

GRATULERER!!! 

 

15 Forslag fra styret  

Del 1, 2 og 3: Trukket 

 

Budsjett for 2025 enstemmig godkjent 

 

VALG: 

Valgkomiteens leder, Ken Arve Husebø, informerer om at komiteen ikke var klar over at nestleder 
måtte spesifiseres til valget. De beklager dette. 

De har derfor satt opp 2 kandidater til styreverv.  

 

GF ble enig om at den av disse som fikk flest stemmer ble valgt inn for 2 år, den andre for 1 år. 

 

Leder: Christian Kristensen (2 år), 32 stemmer for, 6 blanke stemmer 

 

Styremedlem (2 år) Yvonne Hjeltnes, 25 stemmer 

Styremedlem (1 år) Hege Pedersen, 11 stemmer 

2 blanke stemmer 

 

Vara (1 år): Anne Husebø, 22 stemmer for, 16 blanke stemmer 
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Vara (1år): Jeanette Strand, 26 stemmer for, 12 blanke stemmer 

 

VALGKOMITE: 

Leder (1 år): Ken Arve Husebø, 27 stemmer for, 11 blanke stemmer 

Vara (1 år): Anita Nilsen, 27 stemmer for, 11 blanke stemmer 

 

REVISOR: (2 år) Erik Oxaal, 34 stemmer for, 4 blanke stemmer 

Vara revisor (1 år) Marie Therese Sundvold, 26 stemmer for, 12 blanke stemmer 

 

Flere av medlemmene gav ros for kjempefin innsats fra styre og alle de frivillige fra flere steder i 
landet. Disse jobbet med arrangementene på/før og etter NDK winneren og 
Halloweenutstillingene, og alle dekket selv sine utgifter i forbindelse med dette, da det ikke var 
penger i klubben. 

Den nye lederen for NDK - Christian Kristensen, takket for oppmøte og for kjempefin innsats fra 
Veronica Cloin, Charlotte Sveen og Mia Flåta Ness som alle valgte å ikke ta gjenvalg i styret. 

Han berømmet også ordstyrerens flotte jobb. 
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Protokoll årsmøte (GF) 23. april 2025 
NORSK DOBERMANN KLUB 
Leder Veronica Cloin ønsker velkommen, og vi velger NKK representant Silje Bjarkøy som 
møteleder. 


35 medlemmer med stemmerett, pluss 5 fullmakter. 


Også i år blir GF avholdt på Teams, med Sveinung Flaathen’s SmartVote som stemmeverktøy. 


Innkalling enstemmig godkjent. 


Referenter protokoll: Erik Oxaal og Bente Line Nordtveit 


Signatur protokoll: Mette Iversen og Veronica Cloin 


Årsberetningene fra styret, treningsgruppene og Bergensgruppen ble tatt til orientering. 


Kasserer Anette Skadstammen ber om forståelse for at styret ikke har mulighet til å legge frem 
regnskapet for 2024. 


Da det nåværende styret tiltrådte etter at det forrige styret måtte fratre som følge av mistillit, 
viste det seg at der var endel hull i regnskapet som gjorde at styret så seg nødt til å anmelde 
dette til politiet. 


Utover dette kunne ikke styre orientere noe mer om regnskapet, utenom at saldo pr i dag er kr. 
316 191,-. 


Det vil bli innkalt til medlemsmøte når man får mer info fra politiet om saken. 


GF tar dette til etterretning, og godkjenner at medlemmene blir orientert om regnskapet for 2024 
så snart det lar seg gjøre. 


Kontingent for 2026 uendret. 


 


SAKER: 


1 Forslag fra B L Nordtveit - Trukket 


 


2 Forslag fra E Oxaal. 


Lovendring § 3,2. Endringsforslag: «For stemmerett- medlem minst 14 uker før GF.  Personer 
meldt inn som medlem på senere tidspunkt har møte og talerett, men ikke stemmerett» 


*32 stemmer for, 6 stemmer mot, 0 blanke stemmer 


 


3 Forslag fra Linn Prestø 


Helsekrav på dobermann. 
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Styrets ansvarsoppgave er å drive klubben i samsvar med klubbens formål, og derfor avgjør GF 
at styret tar en helhetlig behandling av sakene og at disse orienterer medlemene om hva de har 
kommet frem til. 


*38 stemmer for, 1 stemme mot, 0 blanke stemmer 


4 Forslag fra Hege Pedersen 


Et styremedlem kan ha flere verv i klubben. 


*31 stemmer for, 4 stemmer mot, 4 blanke stemmer 


 


5 og 6 Forslag fra Hege Pedersen 


Hva får frivillige som jobber på klubbens arrangement dekket? 


Tilbakebetaling av ikke berettigede goder. 


GF bestemmer at dette er styresaker 


*36 stemmer for, 2 stemmer mot, 1 blank stemme 


 


7 Forslag fra Hege Pedersen 


Helsekrav på dobermann 


Samme som forslag 3, styresak 


*33 stemmer for, 1 stemme mot, 5 blanke stemmer 


 


8 og 9 forslag fra Hege Pedersen - Trukket 


 


10 Forslag fra Hege Pedersen 


Krav om 3 personer i styret for å signere for klubben. 


Dette stemmes ned 


*16 stemmer for, 21 stemmer mot, 2 blanke stemmer 


 


11 Mari-Anne Jacobsen har endringsforslag på punktet over, på 2 personer for å signere for 
klubben. (kasserer og et annet styremedlem), og får flertall for dette. 


*35 stemmer for, 3 stemmer mot, 1 blank stemme 


 


12 Forslag fra Hege Pedersen 


Lovendring: 1 stk vara i valgkomiteen 
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31 stemmer for, 4 stemmer mot, 4 blanke stemmer 


 


13 Forslag fra Hege Pedersen 


Lovendring: Leder i valgkomiteen blir valgt for 2 år. 


31 stemmer for, 6 stemmer mot, 2 blanke stemmer 


 


14 Forslag fra Hege Pederse  


Anette Skadstammen blir stemt inn som æresmedlem 


22 stemmer for, 12 stemmer mot, 4 blanke stemmer 


GRATULERER!!! 


 


15 Forslag fra styret  


Del 1, 2 og 3: Trukket 


 


Budsjett for 2025 enstemmig godkjent 


 


VALG: 


Valgkomiteens leder, Ken Arve Husebø, informerer om at komiteen ikke var klar over at nestleder 
måtte spesifiseres til valget. De beklager dette. 


De har derfor satt opp 2 kandidater til styreverv.  


 


GF ble enig om at den av disse som fikk flest stemmer ble valgt inn for 2 år, den andre for 1 år. 


 


Leder: Christian Kristensen (2 år), 32 stemmer for, 6 blanke stemmer 


 


Styremedlem (2 år) Yvonne Hjeltnes, 25 stemmer 


Styremedlem (1 år) Hege Pedersen, 11 stemmer 


2 blanke stemmer 


 


Vara (1 år): Anne Husebø, 22 stemmer for, 16 blanke stemmer 
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Vara (1år): Jeanette Strand, 26 stemmer for, 12 blanke stemmer 


 


VALGKOMITE: 


Leder (1 år): Ken Arve Husebø, 27 stemmer for, 11 blanke stemmer 


Vara (1 år): Anita Nilsen, 27 stemmer for, 11 blanke stemmer 


 


REVISOR: (2 år) Erik Oxaal, 34 stemmer for, 4 blanke stemmer 


Vara revisor (1 år) Marie Therese Sundvold, 26 stemmer for, 12 blanke stemmer 


 


Flere av medlemmene gav ros for kjempefin innsats fra styre og alle de frivillige fra flere steder i 
landet. Disse jobbet med arrangementene på/før og etter NDK winneren og 
Halloweenutstillingene, og alle dekket selv sine utgifter i forbindelse med dette, da det ikke var 
penger i klubben. 


Den nye lederen for NDK - Christian Kristensen, takket for oppmøte og for kjempefin innsats fra 
Veronica Cloin, Charlotte Sveen og Mia Flåta Ness som alle valgte å ikke ta gjenvalg i styret. 


Han berømmet også ordstyrerens flotte jobb. 
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